To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: NOOR CAPITAL MARKTS FOR

DIVERSIFIED INVESTMENTS
Date: 28-08-2023 09:24:26 AM

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: نور كابيتال ماركتس للإستثمارات المتعددة التاريخ: 28-88-2023 09:24:26

The Extraordinary General Assembly Meeting of NOOR CAPITAL MARKTS FOR DIVERSIFIED INVESTMENTS was held on 11:30 On 27-08-2023 at Via visual audio communication. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 82.18%.

عقدت الهيئة العامة لشركة نور كابيتال ماركتس للإستثمارات المتعددة بتاريخ 27-80-2023 على 11:30 اجتماعا غير عادي وذلك في عبر الاتصال المرئي و المسموع وبنسبة حضور 82.18 %.

Subject: Other

الموضوع: آخر

The first item: Unanimous approval to remain on the decision to abandon the capital increase, which was approved unanimously by the extraordinary general assembly, which was held on 3-29-2022. It is an item among the decisions of the Extraordinary General Assembly, held on 6-30-2020 and approved by His Excellency the Minister of Industry, Trade and Supply on 8-9-2020 AD in advance. The second item: the unanimous approval of the final cancellation of the merger decision with Noor Al-Mal for Financial Brokerage and Foreign Exchanges LLC, according to what was stated in the extraordinary general assembly meeting held on (3/29/2022). The third item: Unanimous approval of the decision to keep the name of the company as it is. Fourth Clause: Unanimously agreeing to cancel the amendment to the contract and articles of association regarding the decision to merge the company, amend the name of the company, and authorize the Board of Directors or whoever acts on its behalf to complete the necessary procedures in the relevant government departments. Fifth item: Approving unanimously to authorize the Board of Directors or whoever acts on its behalf to complete the necessary legal procedures in accordance with the rules. Item Six: Unanimously agree to cancel the items of the company's extraordinary general assembly meeting, which was held on 04/04/2023.

البند الاول: الموافقة بالإجماع على البقاء على قرار العدول عن زيادة رأس المال والموافق عليه بالإجماع من قبل الهيئة العامة الغير عادية والمنعقد بتاريخ 29-3-2022 ويكون نص القرارا كما في الإجتماع المنعقد على النحو التالي (الموافقة بالإجماع عن العدول عن قرار زيادة رأس المال وهو بند من ضمن قرارات الهيئة العامة غير العادية والمعقود بتاريخ 30-6-2020 والموافق عليه من قبل معالى وزير الصناعة والتجارة والتموين بتاريخ 9-8-2020م مسبقا البند الثاني: الموافقة بالإجماع على إلغاء قرار الدمج نهائيا مع شركة نور المال للوساطة المالية والبورصات الاجنبية ذ.م.م بحسب ما ورد في إجتماع الهيئة العامة الغير العادى المنعقد بتاريخ (2022/3/29). البند الثالث: الموافقة بالإجماع على قرار بقاء اسم الشركة على ما هو عليه. البند الرابع: الموافقة بالإجماع على إلغاء التعديل على العقد والنظام الأساسي بما يخص قرار دمج الشركة وتعديل اسم الشركة وتفويض مجلس الإدارة أو من ينوب عنه بأستكمال الإجراءات اللازمة في الدوائر الحكومية ذات الاختصاص. البند الخامس: الموافقة بالإجماع على تفويض مجلس الإدارة او من ينوب عنه باستكمال الإجراءات القانونية اللازمة حسب الأصول. البند السادس: الموافقة بالإجماع على إلغاء بنود اجتماع الهيئة العامة غير العادى للشركة والمنعقد بتاريخ 2023/04/04.

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: عزام بشتاوي عزام بشتاوي